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Regional project in the BMBF research programme “Sustainable Land Management”

The regional project >>XX<< is a part of the research programme “Sustainable Land Management” (Module A), funded by the German Federal Ministry of Education and Research (BMBF). >>XX<< is one of twelve regional projects which are located in various parts of the world. In close cooperation with their local partners in science and practice, these projects will design strategies for maintaining important ecosystem functions and services. The projects are supported by the Scientific Coordination and Synthesis GLUES (Global Assessment of Land Use Dynamics, Greenhouse Gas Emissions and Ecosystem Services).




Für Modul A:
	
>>Verbundprojekt<< im Rahmen der BMBF-Fördermaßnahme „Nachhaltiges Landmanagement“ 

Das Verbundprojekt >>XX<< ist eingebunden in die Fördermaßnahme „Nachhaltiges Landmanagement“, (Modul A) des Bundesministeriums für Bildung und Forschung (BMBF). >>XX<< ist dabei eines von zwölf Verbundprojekten, die in unterschiedlichen Weltregionen angesiedelt sind. In enger Zusammenarbeit mit den Partnerländern entstehen in Wissenschaft und Praxis gemeinsam Strategien zum Erhalt wichtiger Ökosystemfunktionen und -dienstleistungen. Diese Verbundprojekte werden durch das wissenschaftliche Begleitprojekt GLUES (Global Assessment of Land Use Dynamics, Greenhouse Gas Emissions and Ecosystem Services) übergreifend unterstützt und begleitet.





